
 

 

Advies meerjarenplanning 2020-2025 

Lier, 19 november 2019 

Geachte Burgemeester, 

Geachte schepenen,  

 

Alvast hartelijk dank voor de openheid bij het opstellen van de meerjarenplanning.  

Zoals waarschijnlijk iedereen zouden we graag een groter budget zien gaan naar onze doelgroep. Dit 

gezegd zijnde waarderen we de inspanningen die de stad doet naar sport. 

U krijgt van ons dan ook geen klaagbrief, maar toch enkele bedenkingen. 

Wat betreft de herinrichting van de sportvelden: Vooraleer tot uitvoer over te gaan dringt zich hier 

een grondige reflectie op wat betreft de invulling. De tennisterreinen worden zeer weinig gebruikt, 

hier is een betere invulling mogelijk. We zullen dit tijdig agenderen op de sportraad. 

Bij verschillende leden kwam de bemerking of het voorziene budget voor het Netestadion wel 

voldoende is om hier kwalitatief te bouwen. We zullen dit opvolgen. 

We zijn blij dat het dossier Hoge Velden niet wordt losgelaten door de stad en hopen alvast tegen het 

einde van de legislatuur de opening te mogen meemaken. 

 

Met sportieve groet en hopend op een positief antwoord, 

Wim Van de Weyer 

Voorzitter sportraad. 


